
Protokoll 

9 april 2024 Finnstugan 

 

1. Mötets öppnande 

Ingemar förklarar mötet öppnat 

2. Val av justerare 

Henrik och Martin. 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Sandra gick igenom anteckningar från föregående protokoll. 

5. 1. Kartprojekt i Lagan 

Tobias Roxmarker är inbjuden till mötet. Lagans IBK har ingen verksamhet längre men har lite 

pengar kvar i kassan och merparten kommer från lokala fonder. I styrelsen finns beslut att 

dessa pengar i första hand ska gå tillbaka till verksamhet som gynnar barn och ungdomar i 

Bergaområdet/Lagan. Tobias tog upp kartprojektet som ett alternativ och fick godkänt av 

styrelsen. Kartprojektet beräknas kosta cirka 55 000 kr och Lagans IBK tänker sig att 

finansiera 80% och FK Finn 20%. Detta blir då ett rent bidrag till kartprojektet där Lagans IBK 

betalar fakturorna från kartritare (exakta slutsumman för arbetet är fortfarande oklar då det 

är på löpande räkning och med milersättning). Kontrakt bör skrivas mellan parterna. För att 

Lagans IBK ska finansiera kartprojektet ska det finnas ett styrelsebeslut på att alla 

kartområden ritas. 

Lars Magnusson har fått uppdraget att rita sprintkarta i Lagan och ska påbörja arbetet i höst 

förmodligen. Oklart om han även ska rita de två andra kartorna (skolkarta (Åbyskolan) och 

ringkartan (med skogsnorm)). Hittills har Lars åtagit sig att rita sprintkartan och de andra två 

områdena var vid tillfället för förfrågan inte aktuellt.  

Styrelsen ger Frans i uppdrag att upphandla kartritning av alla tre områdena, med ett tak för 

reseersättning. Beslut fattas vid nästa möte. 

2. Fördelning av styrelsearbetet 

Beslutas att vi alternerar ordförande för varje styrelsemöte.  

Turordning: 

Martin 7/5, Sandra 18/6, Henrik 27/8, Anneli 1/10, Ingemar 5/11, Håkan 3/12. 



3. Ekonomi 

Inget nytt. 

4. Medlemsutskick med årsavgifter 

Håkan bifogar information om verksamheten vid medlemsutskicket. Datum för poängjakten 

och träningsorienteringar och ungdomsaktiviteter, naturpasset, Tjoget, ev Vasaloppet. Håkan 

vill ha in detta material snarast. Martin ordnar. 

5. Övriga frågor 

Ljungby kommun kommer placera ett testgym vid utegymmet i Kronoskogen 8/5 och 

leverantören vill att någon från FK Finn bistår med lättare arbetsinsats, ersättning 2500 kr. 

Martin efterfrågar vilka tider det gäller. 

Avslutning för idrottsskolan 6/5, förfrågan om FK Finn står för orienteringsaktivitet. Martin 

tar kontakt för aktuella tider mm. 

Ljungby friidrottsklubb har skickat förfrågan om FK Finn kan närvara vid mångkamps-SM 25-

26/5. Vi beslutar nej då vi inte har resurserna som krävs. 

Nybörjarkurs för vuxna – vi ger i uppdrag till orienteringssektionen att planera för detta.   

6. Kommande möten 

 

7/5 och 18/6. 

 

7. Mötets avslutande 

Mötesordförande förklarade mötet avslutat.  
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